
„Nějak tam chybí, čí je osvobození Osvětimi
zásluha…nebo se osvobodila sama?“
Čaputová zapomněla na Rudou armádu
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SLOVENSKO: Prezidentka Slovenské republiky Zuzana Čaputová uctila Den památky obětí
holocaustu a předcházení zločinům proti lidskosti. Na profilu na sociální síti zveřejnila i fotografie.

Podle slov prezidentky Slovenska historie ukazuje, že nenávist není řešením, pouze způsobuje další
utrpení.

„Holocaust byl největší tragédií v dějinách lidstva. Dnes uplynulo 76 let od osvobození
koncentračního tábora Auschwitz-Birkenau a připomínáme si mezinárodní den památky obětí
holocaustu. Uctila jsem si ho položením věnce a kamínku před památník na Rybném náměstí,“
uvedla.

Současně Čaputová vyzvala, aby si lidé připomněli dnes nejen následky této tragédie, ale i její
příčiny – šíření lží, nenávisti a podněcování k násilí.

„S takovými jevy se bohužel setkáváme i v současnosti. Holocaust není židovská tragédie, je to
tragédie nás všech. Proto je pro nás neustále důležité přinášet svědectví o holocaustu, a proto stále
uctíváme památku milionů Židů, i našich spoluobčanů, kteří se stali oběťmi nejzvrácenější ideje
novodobých dějin,“ zdůraznila.
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Na její příspěvek zareagovali sledující, a to i s otázkami kvůli tomu, že hlava slovenského státu
neuvedla ani slovo na adresu vojáků Rudé armády.

„Nějak tam chybí, čí je osvobození Osvětimi zásluha…nebo se osvobodila sama?“ dotazuje se uživatel
Instagramu s nickem  radim1972.

„Prosím vás, kdo osvobodil tento koncentrační tábor?“ ptá se na Facebooku Román Papéž.

„A paní prezidentka i ví, kdo ho osvobodil? Doufám, že to nepřekroutí na USA,“ poznamenal Vojtech
Sulek.

Někteří se však rozhodli diplomaticky doplnit příspěvek prezidentky.

„Souhlasím s paní prezidentkou, že ‚nenávist není řešením, pouze způsobuje utrpení‘. Dovoluji si
doplnit její status, že Auschwitz-Birkenau osvobodili vojáci Rudé armády. Věřím, že paní prezidentka
přechovává úctu k historickým faktům na rozdíl od administrátorů jejího profilu na sociální síti!“
napsal Igor Cibula.

Nechyběly však ani komentáře ohledně současnosti.

„Paní prezidentko, je hezké, že píšete o nenávisti o šíření lží i v dnešní době, ale chtěl bych vědět, co
děláte proti tomu, aby tomu nebylo tak?“ uvedl Peter Babín.

„A dnešní holocaust, který páchají  na lidech slovenští  poslanci v parlamentu, přípustný je???“
okomentovala Daniela Frapo.

Zmiňme, že oběti holocaustu uctil i bývalý premiér Peter Pellegrini, který však také nezmínil zásluhu
sovětských vojáků.
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